
 

CONSULTA PRÈVIA SOBRE L’APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DEL PLA GENERAL METROPOLITÀ 
PER ESTABLIR RESERVES D’HABITATGES DE PROTECCIÓ OFICIAL  
 

1. Meritxell Garcia 

  
Em sembla bé que es faci aquest tipus d’habitatge però tenint present la problemàtica que es viu al barri Mas 
Duran amb els actuals pisos de VPO de lloguer, on cada dos per tres hi ha problemes de convivència amb la gent 
que no sap conviure en comunitat. Ha d’haver un control sobre aquesta gent i no només cedir els habitatges a un 
grup determinat de gent ja que al municipi hi ha molta gent treballadora amb rendes baixes o gent gran amb 
pensions pobres que necessiten un habitatge amb prioritat. Gent de qualitat que tingui cura dels habitatges i del 
seu entorn, i no gent com hi ha actualment que el que fan és fer malbé l’habitatge per dins, les zones  comunes i el 
barri. M’agradaria que els nous habitatges estiguin destinats a gent que vol emancipar-se, gent gran, famílies 
monoparentals i no a gent de serveis socials que a sobre després lloguen habitacions il·legalment, es barallen, 
amenacen, criden, agressions… Volem gent cívica, responsable, educada.  
El que no m’agrada en absolut  de la modificació del Pla és que l’Ajuntament ha tret els locals comercials que 
primerament s’anaven a construir a sota dels habitatges per fer més habitatges, la gent del barri volem comerços 
de proximitat!!!! No volem més Mercadona, Lidl… volem comerç petit al barri. No és just que es classifiqui al barri i 
no es doni l’oportunitat de creixement comercial. Volem comerç petit !!!!!! Doneu oportunitat aquest sector, 
potencieu el comerç al barri !!! Faciliteu l’accés aquest.  
No es just que Mas Duran sigui un barri etiquetat com a dormitori perquè no és així, la gent del barri vol botigues, 
serveis, mercat municipal… no volem grans centres comercials tipus Mercadona Lidl!   
 

2. Vanesa Leon  

 
Visc al barri de Mas Duran i sento dir que en el bloc d'habitatge de protecció oficial hi viu gent incívica i 
problemàtica. Només cal passar per davant d'aquest bloc per saber de què estic parlant: pintades, brutícia, 
mobiliari al carrer, mobiliari trencat, persones al carrer cridant, cantant (sense mascareta, a més), menjant, fent les 
seves necessitats fisiològiques... 
 
No obstant, tot i que els habitatges de protecció oficial haurien de ser perquè el jovent tingui una oportunitat 
"menys dura" d'independitzar-se, la trista realitat és que al final qui obtenen aquestes vivendes són persones 
incíviques i generalment sense ingressos (o amb ingressos en negre, com tots sabem), i al final ens trobem pagant 
300.000€ per un pis de propietat i veient com amb els nostres impostos se'ls hi paguen les vivendes a aquest tipus 
de gent, i això no els empenta a sortir de la situació d'atur (si és que la tenen). I a més, tenen el barri, repeteixo, on 
es paguen 300.000€ per un pis, que dona pena. 



 

 
A més, el poble està DEIXAT: asfaltat no mantingut, brutícia, seguretat... crec que un cop es cubreixin aquestes 3 
necessitats bàsiques del poble, llavors podríem pensar en pagar els habitatges d'uns quants amb els impostos de 
tots. 
 

3. Tamara Garcia  

 
Soy vecina de Montcada desde el 2009 y elegí Montcada y más concretamente Mas Rampinyo por la que por 
entonces me pareció buena una propuesta urbanística, en un barrio residencial en crecimiento. Si bien es cierto 
que quizá no esté creciendo como esperábamos, lo que sí que creemos es que se debe mantener la esencia inicial 
del proyecto como barrio residencial.  
 
Vaya de antemano que no estoy en desacuerdo con las viviendas de protección pública, pero sí estoy descontenta 
con la gestión que se está realizando de las plazas ya existentes en la zona, por lo que sinceramente, me crea 
mucha inseguridad saber que se plantea ampliar considerablemente la oferta de este tipo de vivienda en el barrio. 
Si las actuales viviendas están provocando tantos altercados, suciedad, etc. y no se están tomando las medidas 
necesarias (o si se están tomando a la vista está que no están dando frutos) no, gracias, no queremos ampliar el 
ratio de la vivienda social en nuestro barrio. 
 
Por supuesto no se debería generalizar porque también existen muchas buenas familias en este tipo de vivienda, y 
mucha buena gente a la espera de poder tener una. Solo pedimos que se gestione correctamente para mantener 
un barrio digno, limpio y seguro para todos. 
 
Por ello, yo me opongo al aumento de plazas y sí apoyo la buena gestión y adjudicación de las plazas existentes. 
  

4. Alfonso Romera 

 
En un dels sòls lliures facilitar a les promotores construccions de cases unifamiliars, així l’impacte paisatgístic no 
seria massa gros, ja que a l’Avinguda Europa n’hi ha previst construir 4 Edificis més i això si continua així estarem 
envoltats només de formigó amb les construccions de pisos en tots els sòls que queden lliures 
 

 

 


